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Het jaar 2020 gaat op z’n minst de geschiedschrijving in als een jaar vol onzekerheid. Onzekerheid op alle
denkbare vlakken, dus ook in de vastgoedsector. Ivo Knottnerus, CEO van RNHB zag vorig jaar dat beleggers
massaal probeerden hun portefeuille te vergroten aan ‘waardevaste vastgoed investeringen.’ Ivo Knottnerus
omschrijft het als een zoektocht naar de blauwe oceaan. “Hoe kom ik aan een goede investering in een
markt waar de vraag naar een goed aanbod beperkt is?”

Vooropgesteld, de vastgoedmarkt zit vol uitdagingen en met de juiste focus zijn er in de ogen van Knottnerus
nog voldoende kansen en mogelijkheden. “Wij bewegen graag mee met klanten die daarnaar op zoek zijn”, legt
hij de rol van RNHB voor vastgoedbeleggers uit. “Als financier met een andere achtergrond dan andere grote
financiers in Nederland, herkennen wij duidelijk de noodzaak om anders te denken en te doen, om juist zo op
het gewenste resultaat uit te komen.” 

Lees hier het volledige artikel dat deel uitmaakt van de VJ Special over vastgoedbeslissers. 
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